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ną przed środowiskiem akademickim m.in. w związku z 
wprowadzeniem Krajowej Struktury Kwalifikacji.

Po seminarium wydziałowi koordynatorzy jakości 
kształcenia wzięli udział w warsztacie szkoleniowym 
na temat efektywnej komunikacji. Podczas pobytu na 
naszej Uczelni Eksperci Bolońscy udzielili wywiadu, 
który zostanie opublikowany w następnym numerze 
miesięcznika Uniwersytet Zielonogórski. Prorektor ds. 
Jakości Kształcenia planuje kolejne seminaria ukie-
runkowane na potrzeby środowiska akademickiego w 
związku z realizacją postulatów Procesu Bolońskiego 
na Uniwersytecie Zielonogórskim. 
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Udział Uniwersytetu 
Zielonogórskiego w tworzeniu 
Europejskiego Obszaru Szkol-
nictwa Wyższego stawia przed 
społecznością akademicką sze-
reg wyzwań. 6 listopada 2008 
r. gościliśmy grupę Ekspertów 
Bolońskich na kolejnym semi-
narium związanym z realizacją 
Procesu Bolońskiego na pol-
skich uczelniach. Listopadowe 
spotkanie było trzecim z cyklu 
zaplanowanych i zorganizo-
wanych przez Prorektora ds. 
Jakości Kształcenia przedsię-
wzięć tego typu. Wcześniejsze 
seminaria dotyczyły głównych 
założeń Procesu Bolońskiego 
oraz systemu ECTS. Listopado-
we spotkanie - adresowane do 
kadry kierowniczej - poświęcone 
było: wielostopniowości studiów, 
strukturze kwalifikacji oraz jako-
ści kształcenia. Uczestnikami 
seminarium byli m.in. dziekani, 
prodziekani, wydziałowi koor-
dynatorzy jakości kształcenia – 
osoby, które na co dzień zajmują 
się wdrażaniem założeń Proce-
su Bolońskiego na wydziałach. 
W części spotkania uczestniczył 
Jego Magnificencja Rektor. Za-
proszeni Eksperci zaprezento-
wali następujące zagadnienia:
 Europejska i Krajowa Struk-

tura Kwalifikacji – prof. Ewa 
Chmielecka
 Studia dwustopniowe – prof. 

Stanisław Chwirot
 Kultura jakości w świetle po-

stulatów Procesu Bolońskiego 
– prof. Marek Wilczyński
Seminarium prowadziła Pro-

rektor ds. Jakości Kształcenia 
prof. Wielisława Osmańska-Fur-
manek. 

Spotkanie z Ekspertami do-
starczyło wielu cennych informa-
cji na temat przebiegu realizacji 
Procesu Bolońskiego na polskich 
uczelniach i towarzyszących tym 
działaniom problemów. Było rów-
nież okazją do zapoznania się z 
zadaniami, które niebawem sta-


